
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr. 4 H2021 
Møtedato: 19.01.2022 Møteleder: Heidi Thygesen Fiskaa 

Møtetid: 18.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: På Teams Neste møte: 15.02.2022 kl 18.00  

Til stede: Magnus Kristiansen (1. trinn), Solveig Kjølberg (2.trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Tormod Frog (4.trinn), Cathrine 
Flatebø (5.trinn), Torunn Kveim (6.trinn), Heidi Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn) og Christina Berntsen (7.trinn), 
May-Elin S Lien 

Forfall:  

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat. 

 
 
 
 

 

 FAU - styret er nå registrert i 
Brønnøysundregisteret. 

 Tilgang til gamle dokumenter i Itslearning er i 
orden og tatt vare på. FAU har en minnepenn 
tilgjengelig. Det beste er nok å ha disse 
dokumentene på en harddisk. Christina B. skal 
høre på KFU hvordan de andre skolene gjør det. 

 17. mai – FAU med 6 trinn. Her har man kommet 
til enighet med Jerv om å rullere på oppgavene 
på 17. mai arrangementet på Levermyr. 17.mai 
komiteen på 6.trinn er i gang med planleggingen. 
De danner 3 grupper. Ila februar vil komiteen 
være mer i gang.  

 Det som FAU har på konto p.t. er 43.915,- + ca. 
5000,- i kontanter. Mulig det er veksle penger fra 
tidligere arrangementer.  

 KFU hadde ikke noe til orientering denne gang.  
 

1.2 Løpende  2. Orientering fra 
Rektor- 
Økonomi/budsjett.  

 

 

 Pr dags dato har skolen ingen kortidssyke og det 
er veldig bra. Det er god stemning på bruket og 
lærerne strekker seg langt for at det skal gå rundt. 
De er slitne men positive. 

 Flere trinn har begynt med lesekurs. SFO går bra.  

 Rektor visste at det ville bli minus i budsjettet nå, 
men det er under kontroll.  
  

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   
 
 
 

 

  
 Vedrørende bekymringene som er kommet inn til 

skolen ang veien. Dette er som alle vet fremdeles 
ett stort problem. Ingen bedringer der. 

 Lærerne har blitt bedt om å rygge inn når de skal 
parkere slik at det er lettere å ha oversikt når de 
skal hjem på ettermiddagen.  

 Trygg trafikk ved Christine Mikkelsen vil gjerne 
komme på møte i samarbeid med GUS og i 
forhold til veien opp til Levermyr. Det er snakk om 
å ha hjertesone slik de har fått til på Landvik 
skole.  



 Vedr utbyggingen på områdene ved skolen er det 
fremdeles til behandling i kommunen.  
 

 
 

1.4   Saker til oppfølging: 
 

a) Trafikksikkerhet 
og utbygging på 
jorder ved skolen. 
Parkering for 
foresatte 
 

 
 
 
 
 
 

Eventuelt:   

 

a) FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker at kommunen samarbeider mer med skolene Jappa 

og GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet. Evt. utbygging ved Ekelunden, dette utredes 

fremdeles.  

 

 7 trinn sendte inn søknad vedr støtte 7 trinns 

grunnskole avslutning, sosialt arrangement, med 

begrunnelse av sviktende inntekter da 17. mai 

lekene ble avlyst i 2021 pga. Covid-19. 

 FAU vil gjerne støtte 7 trinn med et beløp. FAU er 

kommet frem til at vi vil gi 7 trinn 3000,- til en 

sosial avslutning for dem. 

 

 Trivselsgruppen med TL lederne bør sende inn en 

søknad til FAU for støtte til utstyr.  

 

 FAU venter på søknad fra elevrådet. Elevrådet 

kom tidligere med mange gode forslag til utstyr 

eller hva som kunne gjøres i uteområdet for alle 

elevene på skolen.  

 

 Skolen ønsker å få til et arrangement før 

sommeren. Noe lignende sommerkonsert for å 

gjøre noe for fellesskapet, men med selvfølgelig 

ta hensyn til smittesituasjonen. Kake salg osv. 

Dette ville være bra for elevene nå 

 

 Skolen fortjener en stor takk for den måten de har 

taklet pandemien, alle de ulike reglene, 

forandringene og at foresatte har fått god 

informasjon underveis. FAU ønsker å gi lærerne 

en oppmuntring, pizza til personalet på en vanlig 

onsdag når de har møte.   

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 

1.6   Eventuelt: 
 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
 
Møteplan for 2022: 
 
Tirsdag 15. februar, kl. 18-19 
Onsdag 16. mars, kl. 18-19 
Onsdag 20. april, kl. 18-19 
Tirsdag 24. mai, kl. 18-19 
Onsdag 15. juni, kl. 18-19 
 

 
 
 
 
 
Vi vurderer smittesituasjonen fra gang til gang og ser om 
det blir fysisk møte på skolen, eller om møtet blir på 
TEAMS. 

 


